
Lilijana 
Kozlovič
SMC, 
izvoljena  
v Kopru

Pričakujem ministrova pojasnila 
predvsem o drugem tiru. Na drugih 
področjih ne vidim, da bi bilo 
njegovo ravnanje toliko problema-
tično. Pri drugem tiru pričakujem 
predstavitev finančne konstrukcije 
in časovnice izvedbe projekta. Če bo 
prepričljivo predstavil, da se bo gra-
dnja res kmalu začela, ne bom imela 
zadržkov za podporo. V nasprotnem 
primeru se lahko zgodi, da se bom 
pri glasovanju vzdržala.  

Tomaž 
Gantar
Desus, 
izvoljen  
v Piranu

Minister Peter Gašperšič se v svojem 
resorju ni izkazal in vsaj mene bo 
zelo težko prepričal, da bi glasoval 
njemu v prid. Bo pa imel priložnost 
v poslanski skupini predstaviti svoja 
stališča in odgovoriti na vprašanja. 
Končno odločitev bomo sprejeli po 
tem pogovoru. Do njega sem zelo 
kritičen. S tistim, kar je napisal kot 
odgovor na interpelacijo in kar je 
potrdila vlada, me ni prepričal.

Tilen Božič 
SMC, izvoljen 
v Izoli

Ministra Petra Gašperšiča za zdaj 
ne morem podpreti, ker še vedno 
čakam na pojasnila. Ob glasovanju o 
interpelaciji se lahko vzdržim in ga s 
tem ne podprem. Veliko je odvisno 
tudi o prepričljivosti njegovega na-
stopa pred poslansko skupino SMC, 
kjer smo vse skupaj vzeli zelo resno. 
Ne verjamem pa, da bo uspelo zbrati 
predlagateljem interpelacije 46 
glasov, kolikor jih potrebujejo, da bi 
ministra za infrastrukturo razrešili.

Marko 
Ferluga
SMC, izvoljen 
v Kopru

Pestro bo ob interpelaciji. Odločil se 
bom čisto po lastni presoji. Za zdaj 
je vse odprto. To možnost imam, 
da se, ko ocenjujem delo ministra 
za infrastrukturo, sam odločim. Pri 
odločitvi o diskreciji me dodatno 
utrjujejo tudi dosedanji pogovori 
koalicije.

Matjaž 
Nemec 
SD, izvoljen  
v Novi Gorici

Primorci pri ministru za infrastruk-
turo na prvo mesto postavljamo 
problem drugega tira. Sam posebej 
izpostavljam še problem hitre ceste 
Vrtojba–Razdrto. V 20 letih nikoli ni 
bila preplastena, deset let čakamo 
na protivetrno zaščito pred burjo. Pri 
tem se zadnje čase nič ne premika. 
Ministra bomo prihodnji teden pova-
bili na pogovor. Nas pa v SD zanima, 
kako in kdaj se bo o svojem ministru 
najprej jasno opredelila SMC.


